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Szanowny Panie Prezydencie.  

 

           Zwracam się z uprzejmą prośbą o oczyszczenie Stawów Dworskich  

w Skotnikach. 

Z prośbą o interwencję w tej sprawie zgłosili się do mnie mieszkańcy 

oraz radny Dzielnicy VIII,  Mariusz Brągiel. Skarżą się na zanieczyszczenie 

skotnickich stawów i wyrażający zaniepokojenie o ryby, które w tych 

zbiornikach nie mają odpowiednich warunków do życia. Zanieczyszczenie 

stawów mocno obniża komfort życia i poczucie estetyki mieszkańców, a także 

stwarza zagrożenie dla flory i fauny środowiska, o którym mowa.  

W związku z powyższym proszę o interwencję w tej sprawie. 

 

 

Z wyrazami szacunku  

Rafał Komarewicz 

 


